

商界展關懷 2017

2016/17 年度，本會成功提名 117 間公司及機構獲香港社會服務聯會頒發「商界展關懷」或「同心展關懷」的嘉許。對本會及夥伴機構而言，這是一個重大的鼓舞。本會感激各夥伴的支持，與我們一同關懷殘疾人士，建立和諧共融的社會。

在 2017 年 3 月 10 日，本會參與由香港社會服務聯會舉辦的「商界展關懷」社區合作伙伴展，與多間支持本會的公司及機構代表聚首一堂，亦與其他潛在社區夥伴商討合作機會，並一同商討「企業社會責任」的具體方案。此外，本會於場內擺放由服務使用者製作及設計的升級再造手工藝品，以及向出席人士派發由「康姨餅房」特別製作的曲奇餅，藉此讓社會大眾對智障人士製作的產品及本會的服務有更深入的認識。

本會衷心感謝社會各界的鼎力支持，希望今後能繼續與更多不同的機構及團體合作，關懷殘疾人士，宣揚傷健共融的精神。

Caring Company 2017

In 2016/17, a total of 117 companies and organisations were successfully nominated by the Society to receive the “Caring Company Logo” or “Caring Organisation Logo” presented by The Hong Kong Council of Social Service. This is a great encouragement to both the Society and our corporate partners. The Society would like to extend its sincere gratitude to all the corporate partners for joining the Society to care for persons with disabilities and build a harmonious and inclusive society.

Through joining the Caring Company Partnership Expo held by The Hong Kong Council of Social Service on 10 March 2017, the Society gathered with the corporate partners and met with potential community partners to explore collaboration opportunities and discuss concrete proposals for corporate social responsibility. A booth showcasing the upcycling handicrafts made by service users was set up and free cookies produced by “Madam Hong’s Bakery” were distributed at the Expo. The Society hopes the upcycling handicrafts and cookies can let the public understand more about the products made by persons with disabilities as well as the services provided by the Society.

The Society would like to express its sincere gratitude to various sectors of the community for their enthusiastic support. The Society also looks forward to cooperating with more corporate partners to care for persons with disabilities and promote the spirit of social inclusion.

